

Title (en)

Contact spring unit for an electrical switching function

Title (de)

Kontaktfeder-Einheit für elektrische Schaltfunktionen

Title (fr)

Unité de ressort de contact réalisant une fonction de commutation

Publication

**EP 0853353 A2 19980715 (DE)**

Application

**EP 98100094 A 19980107**

Priority

DE 19700726 A 19970111

Abstract (en)

The unit has a metallic contact board (2) having a base part (3) with at least one contact arm (5) formed in one piece with the base part. The base part is fixedly held in an electrically non-conductive frame (7). At least one of the long sides (12) and the front end (9) of the contact arm (5) is surrounded by at least one frame leg (7) formed integrally with the frame. The front end of the contact arm is releasably locked in the frame leg (8). Preferably the section of the frame leg which holds the front end of the contact arm has a groove (10) which receives the contact arm front end.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Kontaktfeder-Einheit (1) für elektrische Schaltfunktionen mit einer metallischen Kontaktplatine (2), die ein Basisteil (3) mit wenigstens einem einstückig mit diesem ausgebildeten Kontaktarm (5) aufweist, und einem elektrisch nichtleitenden Rahmenteil (7), in dem das Basisteil (3) der Kontaktplatine (2) fest aufgenommen ist. Um Verbiegungen und Beschädigungen der Kontaktarme (5) der Kontaktfeder-Einheiten (1) bei Verwendung als Schüttgut zu vermeiden, ist zumindest eine der Längsseiten (12) und das vordere Ende (9) des Kontaktarms (5) von wenigstens einem mit dem Rahmenteil (7) einstückig ausgebildeten Rahmenschenkel (8) umgeben, wobei das vordere Ende (9) des Kontaktarms (5) lösbar im Rahmenschenkel (8) arretierbar ist <IMAGE>

IPC 1-7

**H01R 13/70**

IPC 8 full level

**H01H 1/26** (2006.01); **H01H 11/04** (2006.01); **H01R 13/70** (2006.01); **H01H 1/28** (2006.01); **H01H 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**H01H 11/04** (2013.01 - EP US); **H01H 1/28** (2013.01 - EP US); **H01H 11/0056** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0853353 A2 19980715**; **EP 0853353 A3 19981202**; **EP 0853353 B1 20000426**; DE 19700726 A1 19980716; DE 59800133 D1 20000531; ES 2146121 T3 20000716; US 5917398 A 19990629

DOCDB simple family (application)

**EP 98100094 A 19980107**; DE 19700726 A 19970111; DE 59800133 T 19980107; ES 98100094 T 19980107; US 367898 A 19980107